
Rada Powiatu w Końskich

Komisja Skarg, Wniosków i Petycji

ProtokółNr 31/6/2023

Obrady rozpoczęto 20 października 2023 o godz. 12:00, a zakończono o godz. 12:40 tego
samego dnia.

W posiedzeniu wzięło udział 4 członków.

Obecni:
1. Michał Cichocki
2. Marian Król
3. Jarosłmv Lasota
4. Danuta Leśniewicz

5. Robert Plech

Posiedzenie otworzył i obradom przewodniczyłRobert Plech - Przewodniczący Komisji.

Ad.2.
Przyjęcie porządku posiedzenia.

Przewodniczący Komisji Robert Plech stwierdził, że porządek obrad został przekazany
radnym wraz z zawiadomieniem.

Wobec braku uwag przystąpionodo przyjęcia porządku posiedzenia.

Głosowano w sprawie:
Przyjęcie porządku posiedzenia.

Wyniki głosowania
ZA: 4, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (4)
Michał Cichocki, Marian Król, Danuta Leśniewicz,Robert Plech
NIEOBECNI (1)
Jarosław Lasota

Poniższyporządekobrad został przyjęty jednogłośnie.

1. Otwarcie i stwierdzenie quorum.
2. Przyjęcie porządku posiedzenia.
3. Dyskusja w sprawie petycji mieszkańcówsołectwaBrody.
4. Wypracowanie stanowiska w sprawie sposobu załatwienia petycji mieszkańców sołectwa

Brody.
5. Wypracowanie opinii w sprawie skargi na działalność Dyrektora Domu Pomocy

Społecznej Cichy Zakątekw Końskich.

6. Wypracowanie opinii w sprawie skargi na działalność Dyrektora Zespołu Opieki
Zdrowotnej w Końskich.

7. Analiza treści petycji skierowanych przez Burmistrza Stąporkowa.

8. Sprawy różne.
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Ad.3.
Dyskusja w sprawie petycji mieszkańców sołectwa Brody.

Przewodniczący Komisji Robert Plech stwierdził, że na ostatnim posiedzeniu Komisja
zapoznała się z petycją i postanowiła wystąpić do Zarządu Powiatu o opinię w przedmiotowej
sprawie. Treść opinii radni otrzymali wraz z materiałami. Na posiedzenie zaproszony został

przedstawiciel podmiotu wnoszącego petycję.

W dyskusji wzięli udział:

Pani Ewa Samson oznajmiła, że budowa chodnika przy drodze powiatowej w miejscowości

Brody jest konieczna celem zapewnienia bezpieczeństwapieszych. Dodała, że przy tej drodze
budowana jest świetlica wiejska, z której będą korzystać mieszkańcy, a natężenie ruchu
samochodowego zwiększa się.

Przewodniczący Komisji Robert Plech poinformował, że budowa chodnika wiązałaby się

z likwidacją rowu, wykonaniem kanalizacji deszczowej oraz wykupem gruntu od osób
prywatnych. Do wykonania inwestycji konieczne jest opracowanie dokumentacji projektowej
wraz z uzyskaniem decyzji ZRID, której szacunkowy koszt to kwota około 500 000,00 zł.

Dodał, że radni uznali, iż petycja zasługuje na uwzględnienie, przy czym z uwagi na znaczny
koszt inwestycji zwrócą się do Zarządu Powiatu, aby zadanie zostało uwzględnione przy
planowaniu budżetu powiatu na kolejne lata oraz podjęte zostały próby pozyskania
zewnętrznych środków finansowych na ten cel.

Radny Michał Cichocki zwrócił uwagę, że zgodnie z obowiązującymi przepisami szerokość

chodnika musi wynosić około 2 metrów, a największy problem pojawi się w terenie
zabudowanym gdzie znajdują się zabudowania, ogrodzenia posesji i konieczne będzie

wywłaszczenie.

Na tym dyskusje zakończono.

AdA.
Wypracowanie stanowiska w sprawie sposobu załatwienia petycji mieszkańców sołectwa

Brody.

Przewodniczący Komisji Robert Plech przedstawił projekt uchwały Komisji w sprawie

zaopiniowania petycji mieszkańców sołectwa Brody, w której Komisja uznaje petycję, jako

zasługującąna uwzględnienie.

Wobec braku uwag przystąpiono do głosowania.

Głosowano w sprawie:
podjęcie uchwały komisji w sprawie zaopiniowania petycji mieszkańców sołectwa Brody.

Wyniki głosowania

ZA: 3, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 2
Wyniki imienne:
ZA (3)
Michał Cichocki, Marian Król, Robert Plech
NIEOBECNI (2)
Jarosław Lasota, Danuta Leśniewicz
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Komisja podjęła Uchwałę Nr XXXI/7/2023 w sprawie zaopiniowania petycji mieszkaliców
sołectwa Brody.

Uchwała stanowi integralną część niniejszego protokołu.

Ad.S.
Wypracowanie opinii w sprawie skargi na działalność Dyrektora Domu Pomocy Społecznej

Cichy Zakątek w Końskich.

Przewodniczący Komisji Robert Plech poinformował, że treść skargi oraz wyjaśnienia

Dyrektora Domu Pomocy Społecznej Cichy Zakątek w Końskich członkowie Komisji
otrzymali. Ponadto został przygotowany projekt uchwały, który również został udostępniony.

Wobec braku uwag Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie projekt uchwały

w sprawie zaopiniowania skargi.

Głosowano w sprawie:
podjęcie uchwały komisji w sprawie zaopiniowania skargi na działalność Dyrektora Domu
Pomocy Społecznej Cichy Zakątek w Końskich.

Wyniki glosowania
ZA: 3, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (3)
Michał Cichocki, Marian Król, Robert Plech
NIEOBECNI (2)
Jarosław Lasota, Danuta Leśniewicz

Komisja podjęła Uchwałę Nr XXXI/8/2023 w sprawie zaopiniowania skargi na działalność

Dyrektora Domu Pomocy Społecznej Cichy Zakqtek w Końskich.

Uchwała stanowi integralną część niniejszego protokołu.

Ad.6.
Wypracowanie opinii w sprawie skargi na działalność Dyrektora Zespołu Opieki Zdrowotnej
w Końskich.

Przewodniczący Komisji Robert Plech stwierdził, że treść skargi była omawiana. Komisja
po zapoznaniu się z wyjaśnienia Dyrektora Zespołu Opieki Zdrowotnej w Końskich

stwierdziła, że skargę należy uzna ć za bezzasadną. Dodał, że przygotowany projekt uchwały
został udostępnionyw systemie wraz w zawiadomieniem na posiedzenie.

Wobec braku uwag Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie projekt uchwały

w sprawie zaopiniowania skargi.

Głosowano w sprawie:
podjęcie uchwały komisji w sprawie zaopiniowania skargi na działalność Dyrektora Zespołu

Opieki Zdrowotnej w Końskich.

Wyniki głosowania
ZA: 2, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: l, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2
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Wyniki imienne:
ZA (2)
Michał Cichocki, Robert Plech
WSTRZYMUJĘSIĘ (l)
Marian Król
NIEOBECNI (2)
Jarosław Lasota, Danuta Leśniewicz

Komisja podjęła Uchwałę Nr XXXl/9/2023 w sprawie zaopiniowania skargi na działalność

Dyrektora Zespołu Opieki Zdrowotnej w Końskich.

Uchwała stanowi integralną część niniejszego protokołu.

Ad.7.
Analiza treści petycji skierowanych przez Burmistrza Stąporkowa.

PrzewodniczącyKomisji Robert Plech poinformował, że na ostatnim posiedzeniu Komisja
zapoznała się z petycjami, które przesłane zostały przez Burmistrz Stąporkowa, jako petycje
mieszkańców. Komisja ustaliła, że w przedmiotowych petycjach nie oznaczono podmiotu
wnoszącego petycję, osoby reprezentującej podmiot wnoszący petycję oraz nie wskazano
miejsca zamieszkania albo siedziby podmiotu wnoszącego petycję i adresu
do korespondencji. W związku z tym Komisja postanowiła pozostawić przedmiotowe petycje
bez rozpatrzenia. Burmistrz Stąporkowa po otrzymaniu informacji o pozostawieniu petycji
bez rozpatrzenia poinformowała i wyjaśniła, że wnoszącym przedmiotowe petycje jest
Burmistrz Stąporkowa. Reasumując zapytał, czy Komisja akceptuje propozycję, aby Komisja
wystąpiła do Zarządu Powiatu o opinię w sprawie petycji.

Komisja zaakceptowałapropozycję Przewodniczącego.

Ad.8.
Spraw różnych nie było .

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji
podziękował za uczestnictwo i ogłosił zakończenie posiedzenia.

Przewodniczący Komisji
Skarg, Wniosków i Petycji

Przygotował(a): Iwona Cholewa

przygotowano przy pomocy programu eSesja .pl
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